
Provincie Noord-B¡sbont

Commissaris van de Koning dringt aan op snelle duidelijkheid voor Brabantse gemeenten bij
opvang vluchtelingen

's'Hertogenbosch, 6 juli2016- De voortgang van de Brabantse aanpak van de opvang van
vluchtelingen stond centraaltijdens een bijeenkomst met de Brabantse burgemäesters en het
COA. De actualiteit van nu plots dalende instroom noodzaakt tot een prioriiãring en fasering
van de aanpak. De commissaris heeft er bij het COA op aangedrongen aan de Biabantse
gemeenten snel duidelijkheid te verschaffen over noodzaak en wenlelijkheid de nu
voorliggende plannen door te zetten. Duidelijk is dat er dankzij de daleñde instroom nu ruimte
bestaat om de plannen verder uit te werken.Zou de instroom ñiet gedaald zijn dan zou er nu
onvoldoende opvang zijn geweest.

Er is nu na een jaar hard werken enige ademruimte. Het COA heeft gemeld dat er een landelijke
werkgroep is ingesteld die op I september met een afiregingskader Èomt dat de basis wordt voor een
bijgestelde opdracht aan de Brabantse gemeenten. De Brabantse aanpak van de opvang van
vluchtelingen heeft er toe geleid dat in de 11 subregio's alle gemeenten in samenwerkinj plannen
hebben opgesteld. Dat is een compliment waard. Er zijn opvanglocaties gerealiseerd maar veel
plannen moeten nog worden uitgewerkt. Het COA zal aan de gémeenten op korte termijn aangeven
welke van die plannen met voorrang worden uitgewerkt en weike van die piannen kunnen wachten.

Dankzii de lage instroom hebben is er nu ademruimte om de beschikbare plannen te prioriteren en te
faseren. Het blijft de inzet om de gehanteerde uitgangspunten solidariteit (iedereen dòet mee),
evenredigheid en samenwerking tussen overheden (schouder aan schouder) overeind te houden.
Daarbij is voorts belangrijk dat de gemeenten blijven inzetten op de huisvestíng van statushouders om
zo doorstroming te bevorderen en ruimte te scheppen in de AZC,s.

Meer informatie over de provincie Noord-Brabant vindt u op de site www.brabant.nl/pers. Voor meer
ilforyatie over dit persbericht kunt u contact opnemen met de afaetng contmunicaîie, nrnoud
Reijnen, 06-18303132.
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Het Rijk handhaaft de opdracht voor de opvang van vluchtelingen. De Brabantse aanpak van de opvang
van vluchtelingen blijft een noodzaak. Er zijn nog steeds locaties voor de opvang van vluchtelingen nodig.

De lagere instroom van vluchtelingen en de uitstroom van vergunninghouders naar woningen betekent wel dat er
ademruimte ontstaat om prioriteiten te stellen en de plannen nader uit te werken. Dat maakt de Brabantse
commissaris van de Koning, Wim van de Donk bekend.

Pioritering

Ondanks berichten van het tegendeel is er nog steeds opvangcapaciteit nodig en voldoet Brabant nog niet aan
haar opdracht. Het verschil zal verder oplopen omdat een aantal tijdelijke centra sluiten. Bovendien zijn de plannen
die in het kader van de Brabantse Aanpak zijn opgesteld in lang niet alle gevallen omgezet in echte locaties. Het
realiseren van opvanglocaties kost tijd. De ademruimte die ontstaan is door de lagere instroom van dit moment,
geeft ruimte om in gezamenlijkheid te spreken over prioritering en de plannen verder uit te werken.
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De ervaring leert dat de toestroom van vluchtelingen ook weer plotseling kan toenemen als vervolg van
internationale ontwikkelingen' Er zijn nog veel onzekerheden. om die reden is er ook een buffer nodig. voorkomen
moet worden dat mensen weer van sporthal naar sporthal moeten worden vervoerd. Dat is niet humaan en zeer
belastend voor gemeenten.
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